1)資料簡介 General Information



1.1 展覽會名稱

第二十四屆澳門國際貿易投資展覽會

1.2 地點

澳門威尼斯人

1.3 展覽會日期及開放時間

展覽期間:2019年10月17日至19日

開放時間:

	主場館	展銷區
10月17日 (專業觀眾)	12:00-18:00	12:00-20:00
10月18日(對外開放)	10:00-18:00	10:00-20:00
10月19日(對外開放)	10:00-18:00	10:00-18:00

1.4 開幕典禮

於2019年10月17日上午假澳門威尼斯人舉行。

1.5 展覽會性質

展覽會屬貿易投資展覽會,以專業觀眾為主,在展覽區不允許現場銷售產品。(展銷區除外)

1.6 商業配對、採購洽談中心、特許經營洽談、簽約中心

為協助參展商及與會者尋找合作伙伴、採購商、供應商、加盟商、代理商,大會設置商業配對區、採購洽談中心、特許經營專區,提供免費的商業配對服務,專人跟進安排預約會面,協助企業開拓商機。同時,亦於區內設置簽約中心,為促成的合作和交易提供簡單而隆重的簽約儀式。

另外,大會於商業配對區內提供在澳投資 "一站式"服務、法律 事務諮詢、CEPA諮詢、國際市場資訊等服務。

1.7 論壇會議推介會

為了增加專案方與投資方相互認識和瞭解的機會,協助投資方尋找有價值的專案,協助專案方接觸到確實有投資意向和實力的投資方,從而提高雙方合作的成功率,大會將加強專業推介活動。有意參加活動者請填妥本手冊內表格2,並覆回承辦機構。

1.8 展覽場地貨運限制

樓層負重:每平方米1.2噸

貨梯 : 1部

貨用通道:闊5.5至9米,高4.3米

1.9 入場券

於會場大門入口免費派發入場券。

1.10 佈展及撤展時間表

大會總承建 / 大會總承建之	10月13-15日	09:00-22:00
項目承判商搭建展位	10月16日	09:00-13:00
一般承建商搭建展位	10月14-15日	09:00-22:00
双外连向沿连成位	10月16日	09:00-13:00
參展商佈展	10月16日	13:00-22:00
參展商撤展	10月19日	18:00-22:00
大會總承建 / 大會總承建之	10月19日	18:00-22:00
項目承判商拆卸展位	10月20日	09:00-22:00
一般承建商拆卸展位	10月20日	09:00-18:00

*資料僅供參考,以大會最後公佈為準

1.11 大會網頁

www.mif.com.mo為大會網頁,大會最新消息將於網站發佈,請參展商留意。

1.1 Name of the Fair

24th Macao International Trade & Investment Fair (MIF)

1.2 Venue

The Venetian Macao

1.3 Opening Hours

Exhibition Period: 17th - 19th October, 2019

Opening Hours :

	Main Hall	SME Exhibition
17th October 2019 (Trade Visitors)	12:00 -18:00	12:00 -20:00
18th October 2019 (Public)	10:00 -18:00	10:00 -20:00
19th October 2019 (Public)	10:00 -18:00	10:00 -18:00

1.4 Opening Ceremony

The opening ceremony will be held on 17th October, 2019 at The Venetian Macao

1.5 Nature of the Fair

MIF is a trade and investment fair targeted for trade visitors. Sales of goods is not allowed during the exhibition. (Except Exhibition & Sales Area)

1.6 Business Matching, Buyers' Corner, Franchising Business & Protocol Signing Ceremony

To provide the opportunities for Exhibitors and Visitors to contact business partners, buyers, suppliers and franchisees, the Organiser provides many business services such as Business Matching, Buyers' Corner and Franchising Business. Protocol Signing Center is a well delicate venue and is free for hosting the signing ceremony for all successful business agreement. The Organiser also provides "One Stop Service" for Investing in Macao, legal advisory service, CEPA advisory Service and International Market Information Service.

1.7 Seminars & Presentations

In order to provide opportunities for business matching, ensconcing potential investors and valuable projects, the Organiser provides Seminars & Presentations Area to achieve higher transaction rates. Interest parties may register their participations to the Coordinators by filling in Form 2 in this manual.

1.8 Venue Loading Specification

Floor Loading : 1.2 tons/m²
Freight Elevators : 1 set

Freight Doors : 5.5 to 9.0 meters width, 4.3 meters height

1.9 Entry Ticket

Entry Ticket will be given by the Organiser at the entrance.

1.10 Move-in and Move-out Schedule

Official Contractor / Official Sub-Contractor	13th-15th October	09:00-22:00
Installation	16 th October	09:00-13:00
Non-Official Contractor Installation	14th-15th October	09:00-22:00
Non-Official Contractor Histaliation	16 th October	09:00-13:00
Exhibits Move-in	16 th October	13:00-22:00
Exhibits Move-out	19 th October	18:00-22:00
Official Contractor / Official Sub-Contractor	19th October	18:00-22:00
Dismantlement	20th October	09:00-22:00
Non - Official Contractor Dismantlement	20th October	09:00-18:00

^{*}The above information is for reference only, please refer to the final announcement of the organiser.

1.11 Official Website

The latest news will be posted at the official website: www.mif.com.mo